
 

 
Interpellation till Regionstyrelsen ordförande Keneth Backgård gällande den enorma 
personalbristen inom folktandvården i Norrbotten. 
 
Personalbristen inom folktandvården har under många år varit ett faktum och trotts att många 
rekryteringsåtgärder är genomförda blir det värre och värre.  Personalbristen har i sin tur resulterat i 
långa köer och enligt många tandläkare har den ”planerade” och förebyggande tandvåden på vissa 
verksamhetsorter många gånger fått utebli eftersom de akuta skadorna av naturliga skäl prioriterats. 
Detta är dock en ohållbar situation. Bristen på personal skapar till slut en ohållbar arbetssituation 
med stress och orimliga krav på den personal som finns samtligt som läget också skapar stor 
ojämlikhet inom länets tandvård. Den 6 september kunde vi dessutom se ett tv islag på SVT där 
Folktandvården i Norrbottens divisionschef berättar att tandvården kan komma att försvinna på flera 
orter i länet. För ett per veckor sedan fick vi norrbottningarna också läsa i Kuriren att 
tandvårdsförsäkringen kommer att försvinna. Enligt divisionschefen kommer det inte att kunna vare 
sig teckna nytt eller förlänga tandvårdsförsäkringen. Anledningen är bristen på tandläkare. 
 

Vi undrar därför: 

- Hur många av tandläkartjänsterna i Norrbotten är vakanta? 

- Riskerar Norrbottningarna en sämre tandhälsa än övriga Sverige på grund av bristen?  

- På vilka verksamhetsorter är personalbristen störst? 

- På vilka orter kommer tandvåden att försvinna? 

- Förespråkar majoriteten att tandvårdförsäkringen tas bort? 
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